
KRAJEVNA SKUPNOST CERKNO 

BEVKOVA ULICA 9 

5282 CERKNO 

 

 

Datum: 22. 9. 2021 

 

 

Z A P I S N I K 
 

16. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 21. 9. 2021 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Danilo Sedej, Marko Obid, Jože Močnik, Andraž 

Drešček, Andrej Valentinčič, Saša Cvek, Borut Eržen. 

Opravičeno odsotni: Aleš Tušar. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 15. redne seje z dne 21. 4. 2021.  

2. Rebalans 3 proračuna za leto 2021. 

3. Prošnje občanov. 

4. Pobude in vprašanja. 

 

 

AD 1 

 

Glede na to, da so člani sveta zapisnika v pregled prejeli že po elektronski pošti, je bil brez 

pripomb sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 15. redne seje sveta KS Cerkno z 21. 4. 2021. 

 

 

AD 2 

 

Predsednik Vid Lahajnar je uvodoma povedal, da je za pridobitev gradbenega dovoljenja za 

rekonstrukcijo mrliške vežice potrebno popraviti stavbno pravico na parceli 873/14 k.o. 

Cerkno, katero ima sedaj samo Lovska družina Porezen Cerkno. Po spremembi, s katero se 

strinjata občina in lovska družina, bo KS Cerkno lahko zagotovila prostor za dovolj parkirnih 

mest. 

 

V nadaljevanju je Valerija Močnik povedala, da se z rebalansom 3 umika 70.000 EUR 

investicijskega transferja občine, ker ni realno pričakovati, da bi se gradnja oz. rekonstrukcija 

mrliške vežice pričela v tem letu. Na postavki ostanejo sredstva za pripravo dokumentacije in 

pripravo javnega razpisa ter 50.000 EUR za gradnjo, da se javni razpis lahko objavi v 

letošnjem letu. Za proračun KS Cerkno to pomeni, da razpolaga s 150.818 EUR.  



V nadaljevanju je še dodala, da so ostale postavke rebalansa 3 usklajene z dejansko in 

načrtovano realizacijo. 

Danilo Sedej je bil mnenja, da se ugodi prošnji oz. pobudi Danijele in Aleša Vidmar, da se 

postavi ograja ter makadamski del cca. 50m tudi asfaltira. 

 

Andraž Drešček je prenesel prošnjo košarkarskega kluba, da bi se zarisalo označbe na igrišču 

pri OŠ Cerkno, za kar bi bilo potrebno rezervirati 683 EUR. Bo pa govoril tudi z ravnateljem, 

če bi tudi OŠ finančno prispevala. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je člane seznanil, da bo za prestavitev ekološkega otoka pri stari 

pekariji, potrebno odkupiti del parcele, ki ni javno dobro oz. v lasti Občine Cerkno ter 

pridobiti soglasja lastnikov mejašev. 

 

Andrej Valentinčič je v imenu Aleša Tušarja povedal, da bi bilo pri Gasilskem domu v Planini 

nujno urediti odvodnjavanje, za kar bi bilo potrebno rezervirati 2.440 EUR. V nadaljevanju je 

povedal, da bi za sanacijo kanalizacije v Čeplezu potrebovali 1.000 EUR, za začasno sanacijo 

nevarnega odseka ceste v Čeplezu pa cca. 1.500 EUR, za odkop in beton. 

Povedal je tudi, da bi bilo dobro pričeti s postopki za  vpis in sanacijo ceste pod Čeplezom, za 

katero so lastniki parcel oz. uporabniki pripravljeni sofinancirati. V letošnjem letu, bi mogoče 

začeli z geodetskim posnetkom za katerega bi bilo potrebno rezervirati 300 EUR. 

Ker ja za voznike osebnih avtomobilov in tovornih vozil, ki se priključujejo iz vasi Planina na 

državno cesto, vključevanje nepregledno, se je na DRSI poslalo vlogo za postavitev 

prometnega ogledala na odcepu v vas Planina.  

 

Na podlagi razprave je bil za rebalans krajevnega proračuna sprejet sklep, da se spremenijo 

naslednje postavke: 

 210203 Nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča  

Na podlagi informativnega izračuna NUSZ se postavka poveča za 121 EUR. 

 210402 Poslovni prostori 

Postavka se poveča za 153 EUR zaradi investicije objekta Ličarjeva ulica 7, kateremu 

je upravnik Komunala Idrija. 

 210601 Materialni stroški KS Cerkno 

Postavka se poveča za 1.798 EUR na račun povečanja storitve odvetnice v primeru 

Močnik d.o.o. ter povečanja stroškov podjemne pogodbe. 

 211301 Tekoče vzdrževanje lokalnih cest in javnih poti  

Postavka se zmanjša za 3.494 EUR na račun povišanja postavk 210601 in 211304. 

 211304 Investicijsko vzdrževanje cest 

Postavka se za potrebe izdelave geodetskega posnetka poti pod vasjo Čeplez in 

postavitve dveh cestnih ogledal in enega znaka ob poti na Brce poveča za 1.713 EUR. 

 211507 Tekoče vzdrževanje kanalizacije 

Znotraj postavke se rezervira 1.000 EUR sredstev za nujno sanacijo kanalizacije v 

Čeplezu. 

 211509 Urejanje meteornih voda 

Za ureditev odvodnjavanja pri gasilskem domu v Planini, se rezervira 2.440 EUR. 

 211602 Vzdrževanje pokopališča 

Dodatnih 889 EUR se rezervira za jesensko zasaditev pokopališča. 

 Ukine se postavka 211606 Vzdrževanje hidrantne mreže. 

 211611 Mrliška vežica Cerkno 



Postavka se zmanjša za 70.000 EUR investicijskega transferja, ki je bil planiran s 

strani občine ter poveča za 1.062 EUR za realizirane notarske stroške vzpostavitve 

vseh potrebnih služnosti. 

 211615 Celostno urejanje naselja 

Postavka se zmanjša za 5.316 EUR na račun postavk 210203, 210402, 211507, 

211509, 211602 in 211810. 

 211810 Urejanje otroški in športnih igrišč 

Za potrebe izvajanja košarke, se za zaris označb na igrišču pri OŠ Cerkno, se rezervira 

683 EUR.  

 

            AD 3 

 

Predsednik Vid Lahajnar je nadaljeval s prošnjami občanov.  

1. Postavitev ograje Pot pod Bregom. Prosilka Danijela in Aleš Vidmar, Pot pod Bregom 

3. 

2. Sofinanciranje asfaltacije v dolžini cca. 200m. Prosilec Darko Svetičič, Planina pri 

Cerknem 1. 

 

Po krajši razpravi je bil sprejet sklep: 

1. V rebalansu 3 se rezervira sredstva za postavitev ograje in asfaltacijo 

makadamskega odseka ( cca. 50m) ceste Pot pod Bregom. 

2. V rebalansu 3 se rezervira sredstva za asfaltiranje 50m ceste do stanovanjskega 

objekta Planina pri Cerknem 1, kar pomeni cca. 3.000 EUR 

AD 4 

 

Danilo Sedej je v imenu PGD Cerkno prenesel prošnjo za uporabo dela parcele v Logu, za 

potrebe gasilskih vaj. Do nedavnega so imeli v uporabi parcelo pod Trebenčami, od kar jo je 

občina oddala v uporabo čebelarjem, gasilci nimajo več primerne parcele, kjer bi vadili 

tehnično reševanje. Del parcele bi ogradili in zaščitili, da ne bi bilo vidno mimoidočim. 

 

Prisotni člani so se strinjali, po pogojem, da PGD Cerkno pridobi soglasje tudi od občine. 

 

Danilo Sedej je povedal, da je na občino naslovil predlog, da bi se glede na to, da je bil t.i. 

ležeči policaj na Močnikovi ulici odstranjen, tam postavil znak 30 ali Vi vozite. Dobil je 

odgovor da se pripravlja celostna strategija umirjanja prometa za naselje Cerkno. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je dodal, da je za sredo 22.9.2020 sklican Svet za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu in da bo na to opozoril. 

 

Danilo Sedej je še prenesel predlog občanov, in sicer če bi se v prihodnjem letu rezerviralo 

sredstva za pokritje Gabrijelovega vrta. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.30. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar      


